



INTERNATIONAL STANDARD ISO 8908:1993
TECHNICAL CORRIGENDUM 1

NORME INTERNATIONALE ISO 8908:1993
RECTIFICATIF TECHNIQUE 1

Published/Publié 1999-12-15

INTERNATIONAL ORGANIZATION FOR STANDARDIZATION • МЕЖДУНАРОДНАЯ ОРГАНИЗАЦИЯ ПО СТАНДАРТИЗАЦИИ • ORGANISATION INTERNATIONALE DE NORMALISATION

Banking and related financial services — Vocabulary and data elements

TECHNICAL CORRIGENDUM 1

Banque et services financiers connexes — Vocabulaire et éléments de données

RECTIFICATIF TECHNIQUE 1

Technical Corrigendum 1 to International Standard ISO 8908:1993 was prepared by Technical Committee ISO/TC 68, *Banking, securities and other financial services*, Subcommittee SC 6, *Retail financial services*.

Le Rectificatif technique 1 à la Norme internationale ISO 8908:1993 a été élaboré par le comité technique ISO/TC 68, *Banque, valeurs mobilières et autres services financiers*, sous-comité SC 6, *Services financiers liés à la clientèle*.

This International Standard contains data elements related to dates where the *year* is formatted in *less than four digits*. The format of these data elements will be considered, and, if appropriate, amended on the occasion of the next revision. Meanwhile, it is recommended that users consider, within the context of their implementation of this International Standard, any requirements for amendment in relation to the year 2000 and their business environment.

La présente Norme internationale contient des éléments de données liés à des dates où l'*année* est formatée en *moins de quatre chiffres*. Le format de ces éléments de données sera considéré, et si nécessaire amendé, à l'occasion de la prochaine révision. En attendant, il est recommandé que les utilisateurs considèrent, dans le contexte de leur mise en application de la présente Norme internationale, toutes prescriptions d'amendement en relation avec l'an 2000 et leur environnement des affaires.